
Protokół Nr 5/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 26 kwietnia  2011 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 930

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu  oraz  Wójt  Gminy Kazimierz  SzarŜanowicz,  Zastępca Wójta Jerzy Makowski   oraz
wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum , przy którym komisja
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :

1.Zatwierdzenie porządku obrad 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 29 kwietnia  2011 r.

4.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 

   Opinia komisji na sesję 

5.Sprawy róŜne 

6.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 4/11 z poprzedniego posiedenia,  komsja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , uzasadnienia do projektów uchwał przedstawiał
wójt  lub  zastępca  ,po  uzyskaniu  wyjaśnień  na  zadane  pytania  lub  wątpliwości  ,  komisja
zaopiniowała projekty uchwał jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr VII/49/11 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych oraz grnic ich
obwodów 
Uzasadnienie do w /w projektu uchwały przedstawił zastępca wójta .
Wójt Gminy dodatkowo poinformował w jakich obwodach nastąpiły zmiany i przypomniał ,Ŝe w
przypadku zmiany obwodu szkoły i uczęszczanie do obwodu innego niŜ w uchwale  np. śarowa czy
Lubowa do Stargardu – to  gmina nie będzie ponosić kosztów dojazdu dzieci do tych szkół .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr VII/50/11 w sprawie rozpatrzenia wniosku
Wójt  Gminy  poinformował  ,Ŝe  w  dniu  18  kwietnia  2011  r.  odbyło  się  zebranie  wiejskie  w
Trzebiatowie  odnośnie  propozycji  mieszkańców   w  sprawie   zakupu  przez  gminę  lokalu
mieszkalnego  w  budynku  nr  12  w  Trzebiatowie  na  powiększenie  świetlicy  wiejskiej  .  Wójt
powiedział ,Ŝe na zebraniu w dniu 18 kwietnia 2011 r. był obecny właściciel tego mieszkania i
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 powiedział ,aby mieszkańcy nie wtrącali się w jego sprawy  . 
W trakcie dyskusji mieszkańcy uzasadniali dlaczego zwrócili się z prośbą o zakup tego lokalu i
wystapili z propozycją , Ŝe w przypadku licytacji lokalu gminna powinna zakupić go na potrzeby
sołectwa, aby nie było innego nabywcy .
Wójt przypomniał ,Ŝe nie moŜna kupić lokalu z jego mieszkańcami , a zameldowanych jest tam 6
osób , kolejno wójt poinformował,  Ŝe na ten cel nie ma zapisanych środków w budŜecie .
Członkowie komisji podczas dyskusji m.in zwrócili szczególną uwagę na to , iŜ nie ma zapisanych
środków na  ten  cel  w budŜecie  ,  zastanawiali  się  a  co  będzie  z  jego  mieszkańcami  i  wobec
powyŜszego jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  nie uwzględniając wniosku mieszkańców .
-projekt  uchwały  Nr  VII/51/11  w  sprawie  przystapienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w
obrębie ewidencyjnym Krąpiel.
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
WyraŜając swoją opinię odnośnie działki nr 3/59 o wprowadzenie zmiany obowiązującego Studium
według propozycji zawartej we wniosku  wójt  przypomniał , Ŝe znajdująca się tam  ferma trzody
chlewnej   obecnie naleŜy do agencji i  zdaniem wójta nie moŜna zakazać hodowli . 
Wójt  powiedział  ,Ŝe naleŜy przyjąć  ten projekt  uchwały ,  a  potem będą  opracowywane plany
miejscowe i wtedy naleŜy zastanowić się nad zapisem . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w  projekt uchwały .
-projekt  uchwały  Nr  VII/52/11w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  innym  jednostkom
samorządu terytorialnego .
 Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Ad.4
Przewodniczący komisji  poprosił  o pytania bądź  uwagi  do informacji  o stanie dróg na terenie
gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów .
Wójt Gminy zabierając głos m.in. powiedział ,Ŝe została zrobiona droga do Witkowa- przy Osiedlu
Pyrzyckim i droga na zakręcie w Grzędzicach  , naleŜy równieŜ naprawić drogę w Poczerninie po
zimowej awarii oraz  odwodnienie drogi w Lubowie i  do września droga Grabowo – Małkocin w
związku z dowozem dzieci do szkoły w Małkocinie .
Wiceprzewodniczący  Rady  Bogdan  Grabski  powiedział  o  naprawie  drogi   Barzkowice  –
Czarnikowo oraz samej drogi w Barzkowicach .
Radna Sylwia Więcek przypomniała o konieczności dokonania remontu drogi powiatowej w środku
wsi Skalin .
Radny Kuźma – zgłosił zapchane dwie studzienki tj. deszczówki oraz zasypanie dziury na moście
koło posesji księdza w Pęzinie .
Przewodniczący komisji  Hubert  Lis  przypomniał  ,Ŝe była  prośba mieszkańców tych  którzy się
niedawno  wybudowali w sprawie naprawy drogi koło ich posesji .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe w tej sprawie było pismo tych mieszkańców i pracownik dokonał
oględzin tej drogi . 
Po  zakończeniu  dyskusji  przewodniczący  podał  do  protokołu  przyjętą  opinię  komisji  do
omawianego tematu , a mianowicie :
Komisja Gospodarki  Mienia Komunalnego i  BudŜetu na posiedzeniu w dniu  26.04.2011 r.  po
dokonaniu analizy tematu dotyczącego dróg, przyjęła informację o stanie dróg po okresie zimowym
oraz plan budowy i remontów .
Ponadto komisja wyraziła zaniepokojenie stanem dróg powiatowych na terenie gminy jak równieŜ
niektórych dróg gminnych . 
Komisja  w  dniu  dzisiejszym  podczas  wyjazdu  w  teren  dokona  równieŜ  przeglądu  dróg
powiatowych jak i gminnych, powiedział przewodniczący komisji .
Informacja o stanie dróg  stanowi załącznik do niniejszego  protokołu . 
Ad.5
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Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski zgłosił następujące sprawy :

– powiedział o dziurze na drodze spółdzielczej koło posesji nr 20 w Barzkowicach , 
– wycięcie wierzby koło szkoły ,
– naprawa studzienki kanalizacyjnej  na wysokości placu zabaw .

Radna Gajewska GraŜyna – zgłosiła konieczność  wywozu śmieci  z cmentarza w Pęzinie przez
firmę obsługującą  . 
Przewodniczący komisji poinformował ,iŜ firma wywoŜąca śmieci nie przestrzega harmonogramu
wywozu nieczystości .
Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski powiedział ,Ŝe została w tamtej kadencji wprowadzona
uchwałą  zmiana  do  regulaminu  odnośnie  częstotliwości  wywozu  nieczystości  i  jego  zdaniem
wywóz co najmniej  jeden raz w miesiącu to za mało , bo jest duŜo śmieci .
Wójt  Gminy powiedział  ,Ŝe moŜna by było  do podatku wliczać  koszt  wywozu nieczystości   i
wówczas gmina w nakazie podatkowym obciąŜałaby za tą usługę . 
Wójt Gminy poinformował o sprawie dotyczącej cmentarza w Grabowie i o zamianie gruntów tj.
przy świetlicy mający swoją posesję pan Szustak wyraził zgodę na zamianę gruntów  o powierzchni
0.40  ha na taką  samą  wielkość  działki  przy szkole.  Działka 40  ar  przy świetlicy zostanie  tak
podzielona , Ŝe około 20 ar zostanie przeznaczone  na powiększenia siedliska koło świetlicy , a
pozostała część na powiększenie cmentarza , gdzie obecnie część cmentarza jest skarbu państwa. a
część  parafialna i  jest  wniosek ,  aby był  to  cmentarz  komunalny .  Będziemy w twej  sprawie
dyskutować- powiedział wójt gminy- i rada wyrazi swoją opinię .
Radny Kuźma – poinformował ,Ŝe spółdzielnia mieszkaniowa ogłosiła upadłość i jest problem z
ogrzewaniem mieszkań , a mieszkańcy Pęzina  pytają się kiedy będzie  gaz .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe dokumentacja jest, a mieszkańcy sami muszą zrobić rozeznanie  ,
gmina moŜe pomóc „ papierkowo „, ale to naleŜy do Zakładów Gazowniczych .
Ad.6
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował
wszystkim  za  udział  i  zamknął  posiedzenie,  a  komisja  udała  się  na  dalszą  część  wyjazdową
posiedzenia w   teren .

Protokołowała :                                                                                               Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                                      Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                                          Data podpisania : 
2011.O4.26                                                                                                       2011. …................


